
 
 

Formandsberetning 2021 

Det har været en periode, hvor covid-19 fortsat har overskygget alt andet. Vores aktiviteter har fungeret 
lidt som et blinklys: tændt – slukket – tændt – slukket … osv. Der har været stor opbakning til både virtuelle 
møder og de få fysiske. Det er jeg rigtig glad for. 

Ishøj Idræts og Fritidscenter blev i store træk ombygget til vaccinationscenter. Vi har prøvet at finde plads 
til vores foreninger efterhånden, som der blev lukket op. Flere foreninger har desværre mistet mange 
medlemmer. Vi skal have lavet en plan for genstart af foreningslivet – og i den proces ikke glemme de 
svageste, som har sværest ved at overbevise sig selv om at komme afsted. 

Vi nedsatte sidste år et udvalg, der skulle se på fremtiden for 3i – Idræt I Ishøj. Der bliver dog heller ingen 
husstandsomdelt 3i i år, men vi arbejder videre på en løsning for de kommende sæsoner. 

Elitetilskud er blevet fastholdt, så udøvere på dansk eliteniveau kan få støtte. Det ved jeg, at klubberne er 
meget glade for, da det ellers ville være umuligt at holde niveau. 

Der blev holdt IRH-kurser i vores regi. De var populære og velbesøgte. Vi vil helt klart lægge hus til flere 
kurser, når Ishøj Idræts og Fritidscenter igen bliver tilgængeligt for den slags aktiviteter. 

Vores sekretær gennem mange år, Lena, blev syg og måtte trække sig. Malene har taget opgaven med rejst 
pande, men går nu på barsel. 

Covid-19 har også i det seneste år fyldt meget, så det bliver en kort beretning. 

Pas på jer selv og hinanden! 

 


